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附註： 例如您的網頁為 http://1.2.3.4:8080/ABC，網頁內容請放置於/ABC，勿放置於根目錄(/)。 

虛擬路徑名稱為 ABC、Server IP為 1.2.3.4、Port為 8080 

 

Note: For example, if your webpage is http://1.2.3.4:8080/ABC, please place the webpage content in  

/ABC and do not place it in the root directory (/). 

The virtual path name is ABC, Server IP 1.2.3.4, Port 8080. 

 

 

 
 
 

申請單位 

Department 
 

負責人 

Person in 

charge 

 
申請人 

Applicant 
 

聯絡電話 

Telephone No. 
 E-mail   

系統完整路徑與 port，請填寫下列三個項目(附註) 

System Full Path and Port, Please fill in the following three items (Note) 

1.系統完整路徑(即虛擬路徑) 

 System Full Path (i.e., Virtual Path) 
 

2.Server IP  3.Port  

負責人用印 Seal of the person in charge 單位用印 Seal of the Department 

申請日期 ： 

Application Date 

以下資料由電算中心填寫   This section is to be filled out by the Computing Center. 

承辦人員： 組長： 中心主任：  

虛擬路徑名稱 

Virtual Path Name 
 

備註  

Note 
 



服務說明： 
本服務是提供單位申請自己的網頁網址，掛載在 中大首頁 (ncu.edu.tw 而非 

www.ncu.edu.tw) 的虛擬路徑下，網址型式為 https://ncu.edu.tw/ABC，其中，ABC 為單位

自取。 

 

讓單位都可使用以 https://ncu.edu.tw/開頭的網址。 

 

不同於以往 http://www.ncu.edu.tw/~ncu123 ，或者現在 http://in.ncu.edu.tw/ncu123 的服務，

本服務不提供網頁空間的存放，而是提供轉向服務；因此單位自己要有自己架設好的網

站並自己維護網頁的資料。 

 

為了維護網頁效率及安全問題，本服務目前僅提供使用計中二代雲端服務的虛擬主機。

歡迎各單位申請使用計中二代雲端服務，申請辦法請參考

https://www.cc.ncu.edu.tw/p/412-1000-133.php。 

 
 

Service Description: 
This service allows units to apply for their own web URL, hosted under the National Central 

University homepage (ncu.edu.tw rather than www.ncu.edu.tw). The URL format will be 

https://ncu.edu.tw/ABC, where ABC is chosen by the unit. 

 

This enables units to use URLs that start with https://ncu.edu.tw/. 

 

Unlike previous services such as http://www.ncu.edu.tw/~ncu123 or the current 

http://in.ncu.edu.tw/ncu123, this service does not provide web hosting space but instead offers 

redirection services. Therefore, units must have their own websites set up and maintain their 

own web content. 

 

To ensure web efficiency and security, this service currently only offers virtual hosting for units 

using the second-generation cloud service. Units are welcome to apply for the second-

generation cloud service; for application procedures, please refer to Cloud Service Application 

https://www.cc.ncu.edu.tw/p/412-1000-133.php?Lang=en. 

 

 

https://www.cc.ncu.edu.tw/p/412-1000-133.php
https://www.cc.ncu.edu.tw/p/412-1000-133.php?Lang=en

